

Kuching Festival Fair 2023 Kuching's Got Talent 2023 年古晋节'古晋谁有才,敢敢秀出来'才艺比赛

A. 参赛者个人资料/团队领队个人资料 Solo Contestant / Group Leader Personal Information

姓名 (中文)		姓名 (英文)						
Name (Chinese)		Full Name *As per in IC	(English)				Gen der	
住址		7.0 per in 10	电邮地址				uei	
Residential			E-mail					
Address			Address					
家居电话号码			手提电话号码	3	公司	司电话号码		
Residential Tel. No			Mobile Tel. I			ice Tel. No		
出生日期(日/月/年)) 目			 年	年過	έΔ	+	
田生口朔(口/月/牛) Date of Birth	Date	月 Month		⊹ Year	Age			
(dd/mm/yy)	Date	WOTHT		i Gai	Agi	G		
身份证号码			报生纸号码					
NRIC			Birth Certific	ate No				
B. 其他团员资料								
	Personal Information ((if applicable)						
	,							
团队名称 Group	Name :							
姓名 (中文)		姓名 (英文)				身份证号码		
Name (Chinese)		Full Name (Englis	sh)			NRIC		
		*As per in IC	′					
基点 (由文)	T	bl. b (보구)				白 //) エロカ		
姓名 (中文) Name (Chinese)		姓名 (英文) Full Name (Englis	,b)			身份证号码 NRIC		
Name (Chinese)		*As per in IC	511)			INRIC		
			·					
姓名 (中文)		姓名 (英文)				身份证号码		
Name (Chinese)		Full Name (Englis	Full Name (English)			NRIC		
		*As per in IC						
姓名 (中文)		姓名 (英文)				身份证号码		
Name (Chinese)		Full Name (Englis	sh)			NRIC		
, ,		*As per in IC	, l					
	T	시 / / # · · ·	1			カルマロカ		
姓名 (中文) Name (Chinese)		姓名 (英文) Full Name (Englis	,b)			身份证号码 NRIC		
Name (Chinese)		*As per in IC	511)			INRIC		
	•		•					
o +++-===								
C. 才艺项目 Talent Information	n n							
raient informatio	<u>) []</u>							
才艺种类	○ 歌唱	○ 舞蹈		O 其'	 它			
Type of Talent	O ^{東人中} Singing	〇 ^{舜昭} Dancir	ng	O 舟 Ot	hers			
	- 3 3							
项目名称						表演时间		
Talent Title						Duration	ו	
丰冷深日			立に		I			
表演道具 Props			音乐 Mus		CD / DVD /	LIVE / Others		
1 1000			ivius	10	1 35 , 545 /	, 0013	•	

2023年古晋节'古晋谁有才,敢敢秀出来'才艺比赛 Kuching Festival Fair 2023 Kuching's Got Talent



D. 声明

Declaration

- 我同意附上一张影印清晰身份证(如参赛者年龄少于 18 岁,则需附上家长/监护人身份证副本)。
- 2. 我特此确认如下:
 - a) 我不是录音艺人,未曾发表或正准备发表任何个人或团体音乐专辑,或有意在比赛后的六个月内发表个人或团音乐专辑。
 - b) 我无任何合同/法律安排或任何其他产权负担。我没有受任何合同,契约或与任何唱片公司,管理公司和/或任何其他公司或个人,将可能会阻止我参加这项比赛和/或将进入与服务/管理/唱片合同义务组织者和/或任何其附属的和/或相关的公司。
 - c) 我没有任何直系亲属/亲戚是 MBKS 和/或任何其附属及/或相关公司的雇员。
 - d) 我没有被裁定犯下任何的刑事罪行或正接受任何刑事罪调查。
 - e) 我所提供给主办当局的个人资料全部属实,并无虚假。如果主办当局在比赛期间发现我没有参赛资格,我将自动退出比赛,并且不会挑战及质问主办当局的决定。
 - f) 我已阅读并理解比赛的规则和条件,包括比赛行事,并无条件地接受及遵守(如主办单位修订或更改比赛的规则。
 - g) 我了解评审员的决定是最后的决定,不得有异议。
 - h) 我愿意承担比赛期间发生的自身意外风险责任。
 - i) 我同意免费授权大比赛组委会对我在比赛活动现场进行摄影,摄像并将其制作成各类资料用于宣传途径,不对此作品主张知识产权。

I agree to provide One (1) clear photocopy of my Identity Card to the Organiser (Parent/Guardian's photocopy of Identify card is required should participant is below 18 years old)

I hereby confirm as follows:-

- a) that I am not a recording artist and have not released any music albums/record label or in the process of releasing any solo and/or group album or have the intention to release a solo and/or group album within six (6) months from the date of the final of the Competition;
- b) that I am free from any contractual obligation/arrangement or any other legal encumbrance. I am not bound by any contracts, covenants or obligations with any recording company, management company and/or any other companies or persons which may prevent me from participating in this Competition and/or entering into a service/management/record label contract with the Organizer and/or any of its affiliated and/or related companies;
- c) that I do not have any immediate families/relatives who are employees of MBKS and/or any of its affiliated and/or related companies;
- d) that I have not been convicted of any criminal offence or under any investigations or charge for any criminal offence;
- e) that all details, particulars and personal data provided by me to the Organizer are true, accurate and complete in all respect and shall remain true, and we have not willfully or knowingly omitted and/or misrepresented any information. If I am notified by the Organizer that I have been disqualified at any time during the Contest, I will withdraw myself from the Contest and/or the production thereof and will not challenge or question such decisions.
- f) that I have read and understood the Rules and Regulations and Terms and Conditions of the Competition including the mechanism of the thereof and unconditionally accept and agree to adhere to the same (as may be varied or amended by the Organiser, if any); and
- g) I understand that all the judges' decisions will be final and no appeal will be entertained.
- h) I am willing to take responsibility for my own accidental risks that occur during the competition.
-) I agree to authorize this Organizing Committee to take photos of me at the scene of the competition, and make them into various materials for publicity without any payment. I do not claim intellectual property rights for this work.

参赛者/监护人签名 Signature of Applicant/Guardian	
参赛者/监护人姓 Name of Applicant/Guardian	
联络电话 Tel No	
日期 Date	